

No. 21931. INTERNATIONAL CONVENTION AGAINST THE TAKING OF HOSTAGES. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 17 DECEMBER 1979<sup>1</sup>

N° 21931. CONVENTION INTERNATIONALE CONTRE LA PRISE D'OTAGES. ADOPTÉE PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 17 DÉCEMBRE 1979<sup>1</sup>

#### ACCESSION

*Instrument deposited on:*

19 February 1986

JORDAN

(With effect from 21 March 1986.)

With the following declaration:

“The Government of the Hashemite Kingdom of Jordan declares that their accession to the International Convention against the Taking of Hostages<sup>2</sup> can in no way be construed as constituting recognition of, or entering into treaty relations with, the “state of Israel”.”

*Registered ex officio on 19 February 1986.*

#### ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

19 février 1986

JORDANIE

(Avec effet au 21 mars 1986.)

Avec la déclaration suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Le Gouvernement du Royaume hachémite de Jordanie déclare que son adhésion à la Convention internationale contre la prise d'otages<sup>2</sup> ne doit en aucun cas être interprétée comme constituant reconnaissance de l'« Etat d'Israël » ou entraînant l'établissement de relations conventionnelles avec ce dernier.

*Enregistré d'office le 19 février 1986.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1316, p. 205, and annex A in volumes 1351, 1361, 1386, 1390, 1394, 1410 and 1412.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 1316, p. 205.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1316, p. 205, et annexe A des volumes 1351, 1361, 1386, 1390, 1394, 1410 et 1412.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 1316, p. 205.